
GF Kongeparten 

REFERAT fra bestyrelsesmødet 28. august 2021, kl. 10.00 

Til stede:  Allan (AW), Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA), Lars (LO),  Claes  

 Kloakudvalg: Ole, Kent, Niels, Flemming, Svend Erik. Afbud fra Carsten (1/2 t.) 

 Dagsorden  Beslutningsreferat  (EH) 

1. Møde med kloakudvalg Ole og Kent har været til kloakmøde ang. Toftevej og Martin 
Lynges vej.  Vi rykker for indkaldelse til besigtigelse.  

Svend Erik er ansat hos Aarslev og kan fortælle om 
beskæring.  

Siden sidst 

2. Generalforsamling:
Evaluering af forløb
og procedure for
referat samt dato og
sted for næste
generalforsamling

3. Hjemmesiden:
Opdatering og
henvendelser
GL

Pilegården var ok med god akkustik, men stedet var uegnet til 
så mange deltagere.   
Forsøget med smørrebrød viste sig mindre heldigt, idet 
adskillige gik uden at spise. Vi går tilbage til gamle ordning. 
Selve generalforsamlingen forløb fint og det indledende 
foredrag blev vel modtaget.  
Vi har bestil Rene Christiansen som ordstyrer til næste 
generalforsamling, der afholdes i Vig Forsamlingshus  
Den 24. juli 2022. Lokaler er reserveret.  
Servering: Morgenkaffe med rundstytkke og ost/marmelade, 
samt øl/vand i pausen 
Bestyrelsen ønskede at få referat af gen.forsamling til 
gennemsyn før det underskrives af ordstyrer og referent.  
Bestyrelsen  får én dags frist til godkendelsen 

Referat fra generalforsamling er lagt op sammen med øvrige 
dokumenter. 
Forespørgsler fra medlemmer bliver besvaret af formanden 
under hensyntagen til lovgivningen. Der har været 
forespørgsler om træhøjde hos nabo, skiltning af blind vej og 
beskeder fra mæglere om nye ejere.  Desuden er et tilbud om 
aktiviteter via et lokalt initiativ lagt op.  
Alt vedrørende adresser videresendes til kasserer. 

4. Kommunen:
Odsh. Forsyning om
kloakering

Vi er endnu ikke indkaldt til vejbesigtigelse.  
Formanden har oplyst Ods.Forsyning om vores ønske om 
forlængelse af asfaltstykkerne ved udmundingen til 
Lyngvejen. Vi afventer udspil fra Ods.Forsyning.  

5. Opslagstavler
(Udhængsskabe)

GL/KA/CL 

CL har opdateret skabene med: navneliste på bestyrelsen,  
opfordring til at melde sig som hjerteløber og oversigt over 
veje og kloakudvalg.  

 CL renoverer ikke skabene, men passer på dem. Om to år 
tager vi beslutning om skabenes fremtid.  
CL vil gerne tegne forslag til prototype til næste gang.  

(CL)



 

Faste punkter: 

 
6. Veje & grøfter: 

 
 
7. 
a. Rapport fra tilsyn veje: 

 
Indsatser  

 
 
 
 
b).  Grøfter   
 
 
c)   Grøften langs  
Kongepartens Strandvej 
 
d) Enebærvej  GL 
 

   
Vejene i god stand, - I efteråret udføres normal 
vedligeholdelse af de store veje dog med undtagelse af veje 
der står for at skulle kloakeres.  
 
Støvbinderen virker.  Men vi har generelt for høj hastighed.  
 
Vi undersøger muligheden for bump eller andre 
foranstaltninger.   Hvem der gør det, besluttes næste møde. 
Gert indhenter tilbud på Dustex i stedet for Calcium. Vores 
vejmand har ikke udstyr til Dustex.  
 
Lars Olesen overtager tilsynet med grøfter. Lars vil konsultere 
Flemming om det praktiske. 
 
Vi bør rettelig dele regningen for grøften, men der skal laves 
en skriftlig aftale med GF Kongeparten (KA/FC).   
  
Henvendelse om spærring af Enebærvej og sti fra T-stykket 
og op til Lyngborgen. Orientering ved GL.  
Vi meddeler, at vi ikke kan støtte forslaget. Det ville tvinge al 
trafik til Lyngborgen via Toftevej.  
Vi mangler stadig at fastlægge Lyngborgens tilhørsforhold. 
 

 
6. Nyt fra udvalgene 

      Hjertestarter: KA/CL 
 

 
 

 
CL har afholdt hjertestarterkursus 21.08.2021, men desværre 
kun syv deltagere foruden instruktør.  
Vi beslutter, at vi for nærværende ikke anskaffer en 
hjertestarter. Vi opfordrer medlemmer med kurset til at melde 
sig som hjerteløber hos CL, som vil orientere nærmere.   
          

 
Her og nu 

 
7. Status fra kasserer: KA 

  
 
 

7. forslag om adm. prg. 
 

 
Budget 2022 ligger på hjemmesiden sammen med de øvrige 
dokumenter fra generalforsamlingen. 
Pt. kun én restant, som videregives til inkasso.  
 
Programmet Foreninglet (GL) Kan det bruges overordnet som 
administrationsprogram for os?   
Tages op igen på næste møde, hvor KA haft tid til at kigge 
det efter i sømmene.  
 
 

 
       9. Evt. 

Dato og tema for bestyrelsesmøde:   
Lørdag 23. oktober, kl. 10 til 12.30, Solvej 24.  
 
Tema:   Besøg fra formænd fra GF Kongelyngen Kl 10-10.30 
og GF Ellinge Strand. Kl.12 – 12.30. 
 

 
     Uafsluttede emner/ 
          huskeliste: 
 
 
 
 
 

  
 
Asfalt ved vejudmundinger 
Pumpeanlæg ved Fyrrevejsgrøftens udløb 
Enebærvej, sidste del.  
Kloakering   
Vores oprindelige natur (forslag til drøftelse, om vedtægterne 
skal indeholde noget om naturgrunde) . 
Lyngborgens tilhørsforhold  
Hastighedsregulering på vejene.  
 



GF Kongeparten 

REFERAT for bestyrelsesmødet lørdag 23. oktober 2021, kl. 10.00  
Til stede:  Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA), Lars (LO), Claes (CL) 

Afbud: Allan (AW) 

                     

                       Dagsorden                                                Beslutningsreferat  (EH) 

                                
1. Møde med   

  Torben Jørgensen,  
  GF Kongelyngen  

 
 

 
Føler fra Torben Jørgensen, formand for GF Kongelyng, om 
vi er interesseret i en sammenlægning med Kongeparten.  
Vi er i første omgang positive, men afventer tilbagemelding 
fra deres generalforsamling den 24. ds.  

Siden sidst 
 

2. Bestyrelse 
 

 
 
          Nyt på Hjemmesiden: 
          Opdatering og  
          henvendelser (GL 
 

  
Allan Wheadon har anmodet om at udtræde af bestyrelsen 
grundet arbejdspres. Suppleant Clas Lundbæk er indtrådt i 
bestyrelsen straks.  
 
Nyt menupunkt under veje & grøfter: Byggerier 
Seneste nyt: Odsherred Nyt - Nyhedsbrev om kloakering. 
Opfølgning på kloakeringen: Tilbud fra aut. Kloakmestre  
 

 
3. Kommunen:  

Odsh. Forsyning om 
kloakering  

 
4. Ny skiltning på 

Lærkevej, stykket op 
mod diget.  

 
 

 
Forlængelse af asfaltstykkerne ved udmundingen til 
Lyngvejen. Vi afventer udspil fra Odsherred Forsyning.  
 
 
Britta Rasmussen, Fyrreholmvej, har ansøgt kommunen og 
vejejer om tilladelse til skiltning med P-forbud, da vejen ud 
mod diget bliver brugt af håndværkere og autocampere til 
langtidsparkering. Vi støtter initiativet og afventer svar.  
Det er i øvrigt ikke tilladt at parkere på vore smalle veje, 
derfor skal der være plads til gæsteparkering på parcellerne. 
   

  
5. Afsnit om 

naturgrunde i 
vedtægterne? 

 
 

6. Nedsættelse af 
udvalg? 

 
   

  
På generalforsamlingen blev der givet udtryk for, at vi godt 
kunne have en hensigtserklæring om en generel holdning til 
vores grundes naturudtryk.  
 
 
Claes og Lars laver et oplæg til næste bestyrelsesmøde med 
henblik på en drøftelse forud for en evt. fremlæggelse på 
næste generalforsamling. 

Faste punkter: 
 
7. Veje & grøfter: 

 
 
 

a. Rapport fra tilsyn af 
veje: 
 

 
 
 
 
 

   
Vi har fået tilbud på Dustex fra Mini-Entreprenøren.  
Vi fastholder støvbinding på vejene, men venter til efter 
kloakeringen med at vælge udbyder.  
 
Vi går ikke ind for bump på vejene, men ønsker at markere 
20 km med reflekterende maling direkte på asfaltstykket i 
starten af indfaldsvejene. Dette udføres efter kloakeringen, 
hvor asfaltstykket samtidig forlænges til 15 meter.   
 
Indsatser efterår 2021 af vejmand:  
KA bestiller vejmand. 
 



 

 
 
b).  Grøfter    
 
 
c)   Grøften langs  
Kongepartens Strandvej 
 
 
d) Enebærvej (GL): 
    Orienterende gennem- 
    gang af udveksling af           
    mails i den anledning.  
 

 
 
Indsatser efterår 2021 af grøftemand. LO og KA går videre 
med dette og bestille grøftemand.  
 
Vi bør rettelig dele regningen for grøften, men der skal laves 
en skriftlig aftale med GF Kongeparten: KA sørger for dette 
inden bestyrelsesmødet i november. 
  
Byggerierne Martin Lyngesvej 4 og Toftevej 16 B med skel til 
Enebærvej har været problematiske. Byggerierne er delvis 
afsluttet uden at der er indhentet tilladelse til hverken 
byggeadgang eller permanent overkørsel fra vejejerne på 
Enebærvej.  
Vi har skriftligt meddelt kommunen og vejejerne, at vi intet 
principielt har mod byggerierne. Vi påpeger, at kommunen 
bør sørge for, at der indhentes tilladelser hos vejejerne, inden 
der udstedes byggetilladelse. Så kunne problemet være 
undgået.  
 

 
8. Nyt fra udvalgene: 

          Kloakudvalg: 
 

 

 
Ole Olsen har fulgt op på at indhente fælles tilbud på 
stikledning.  To grupper på Martin Lyngesvej / Toftevej har 
allerede fået tilbud. En tredje udbyder er undervejs.  
HUSK at gøre medlemmerne opmærksomme på at bestille 
rottesikring.        

 
Her og nu 

 
      7.  Indkøb af adm. prg.  
           ”forening-let”,  
            forslag GL 
 
 

8. Evt.  
 

 
KA har endnu ikke fuldt overblik over programmets 
muligheder. Vi udsætter beslutningen til næste 
bestyrelsesmøde. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde den 12. november 2021, kl. 14.00          
på Solvej 24. TEMA: Forslag til hensigtserklæring om 
områdets natur. KA gennemgår foreningens historik og arkiv.  
 

 
9. Møde med formand 

Jørgen 
Christoffersen,   

            GF Ellinge Strand, 
            kl. 12 – 12.30 
 

 
Om aftale om deling af vedligeholdelsen af Toftevej (omfatter 
delingen også støvbinder) og om Lyngborgens tilhørsforhold.  
 
Jørgen Christoffersen mødte desværre ikke frem. 
Vi afventer svar på bestyrelsens brev til GF Ellinge Strand 
vedrørende forskellige spørgsmål.  
 

 
     Uafsluttede emner/ 
          huskeliste: 
 
 
 
 
 

  
Næste generalforsamling er den 24. juli 2022. Lokaler er 
reserveret i Vig forsamlingshus. Morgenkaffe og forfriskning i 
pausen er bestilt. Vi har fået foreløbig bekræftelse, men nye 
ejere skal have besked. René Chr. er orienteret. 
 

Asfalt ved vejudmundinger 
Pumpeanlæg ved Fyrrevejsgrøftens udløb 
Enebærvej, sidste del.  
Kloakering   
Vores oprindelige natur (drøftelse, om vedtægterne skal 
indeholde noget om naturgrunde) . 
Lyngborgens tilhørsforhold  
Hastighedsregulering på vejene.  
 



 GF Kongeparten 

Referat af bestyrelsesmøde fre. 12. nov. 2021, kl. 14.00, Solvej 24.  

Til stede:  Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA), Lars (LO), Claes (CL) 

                     

                       Dagsorden                                                Beslutningsreferat  (EH) 

Siden sidst 

 
1. Torben Jørgensen,  

 sammenlægning. 
 
 
          Hjemmesiden: 
          Opdatering og hen-  
          vendelser (GL 
 

  
Vi hører nærmere, efter GF Kongelyngen har haft deres 
bestyrelsesmøde den 20. nov., hvor emnet behandles. 
 
Indlæg under ’kom til orde’ om ny skiltning.  
Kunne måske være en idé til senere. 
Nyt emne: ’Naturgrunden’ 
Sommerhusnyt 44 om ny affaldsordning 
 

 
2. Kommunen:  

Odsh. Forsyning om 
kloakering  

 
 

 

3. Ny skiltning på 
Lærkevej, på stykket 
op mod diget.  

 
 

 
Forlængelse af asfaltstykkerne ved udmundingen til 
Lyngvejen. Bekræftelse fra Odsherred Forsyning at Aarslev 
har det med under reetablering af vejene efter fuldendt 
kloakering.  Vi skal huske maling med 20 km ved 
vejudmundingerne. Skal gøres professionelt.  
 
Britta Rasmussen, Fyrreholmvej, har fået tilladelse fra 
kommune og vejejer til at sætte skilt op med p-forbud yderst 
på Lærkevej. Det skal være naturstyrelsens skilt, som typen 
der bruges af statsskovvæsenet. 
   

  
4. Afsnit om 

naturgrunde i 
vedtægterne? 

 
    (CL og LO)   
   

  
Vi arbejder hen imod en formulering, som kan bruges i 
vedtægterne. Clas ønsker at vi adskiller emnet i to: 
’naturgrunde’ og ’hegn’. 
Punktet fortsættes på næste møde. Bestyrelsen læser pjecen 
på hjemmesiden som udgangspunkt  
Vi arbejdet hen mod et forslag til fremlæggelse på gen.fors. 

Faste punkter: 

 
5. Veje & grøfter: 

 
 
 

a. Rapport fra tilsyn af 
veje: 
 

b).  Grøfter    
 
 
 
c)   Grøften langs  
Kongepartens Strandvej 
 
 
d) Enebærvej (GL): 
    Orienterende gennem- 
    gang af udveksling af           
    mails i den anledning.  
 

 
Vi har fået tilbud på Dustex fra Mini-Entreprenøren.  
Vi fastholder støvbinding på vejene, men venter til efter 
kloakeringen med at vælge udbyder.  
 
Indsatser efterår 2021 af vejmand:  
KA har bestilt vejmand, se hjemmesiden 
 
Indsatser efterår 2021:  LO og KA har besigtiget grøfter.  
Grøftemand er bestilt til sædvanlig grødeskæring.  
GL indsætter reminder på hjemmesiden til bredejerne.   
 
Vi bør rettelig dele regningen for grøften, men der skal laves 
en skriftlig aftale med GF Kongeparten: KA vil afvente 
resultatet af drøftelserne med Kongelyngen. Tages op på 
næste best.møde.  
  
Pt. gør vi ikke mere ved disse sager, men KA tager det 
principielle spørgsmål om afklaring af vejret ved 
byggetilladelser op i SAGT  

 
 
 

 
 
 



 

6. Nyt fra udvalgene 
          Kloakudvalg: 

 
 

Ang. rottesikring.  Odsherred Forsyning meddeler, at det er 
en sag mellem grundejer og den aut. kloakmester, der 
udfører stikledningen fra hovedkloak til sommerhus.  
 
KA bringer spørgsmålet op på næste møde i SAGT – Hvilke 
erfaringer har man i områder, der allerede er kloakerede.  

 
Her og nu 

 
      7.  Indkøb af adm. prg.  
           ”forening-let”,  
            forslag GL/KA 
 

8.  historik mv. 
 
 
 
 
 
Evt.  

 

 
KA udtrykker at flere elementer ser lovende ud men ønsker 
noget mere tid til overvejelserne, før forslag til beslutninger 
kan fremlægges.  
 
KA henviser til Arkiv.dk, hvor der nu ligger gamle dokumenter 
fra GF Kongeparten, indleveret af den tidligere formand 
Henrik Herlau. Arkivalierne befinder sig på Nykøbing Bibliotek 
under GfK 1939-2012. 
For at få styr på foreningens historik er KA i gang med at 
indsamle relevante dokumenter efter 2012 til arkivering.  
 
EH har anmodet om, at det aftalte bestyrelsesmøde den 27. 
januar bliver flyttet til den 20. januar. KA har meddelt, at 
mødet flyttes til den 20. januar, kl. 18, på Solvej 11. 
 

 
8. Møde med formand 

Jørgen Christoffer-
sen,  GF Ellinge- 
Strand, 

              
            Punktet udsat 
 

 
Om aftale om deling af vedligeholdelsen af Toftevej (omfatter 
delingen også støvbinder?) og om Lyngborgens 
tilhørsforhold.  
Jørgen Christoffersen mødte desværre ikke frem. 
Vi prøver at arrangere et nyt møde engang til foråret.  
 
 

 
     Uafsluttede emner/ 
          huskeliste: 
 
 
 
 
 

  
 

Asfalt ved vejudmundinger 
Pumpeanlæg ved Fyrrevejsgrøftens udløb 
Enebærvej, sidste del.   
Hastighedsregulering på vejene.  
Grænseafklaring mv. med GF Ellinge Strand 
 



 GF Kongeparten 

REFERAT af bestyrelsesmøde lørdag 22. januar 2022 
Solvej 24, kl. 10.00  

  Til stede:  Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA), Lars (LO), Claes (CL)                   
 

Siden sidst 
 

1. Sammenlægning    
med Kongelyngen 

 
     2.   Hjemmesiden: 
           Opdatering og hen-  
           vendelser (GL)                      
 

  
Vi har ikke hørt videre fra formand Torben Jørgensen. 
Vi afventer fornyet henvendelse fra Kongelyngen  
 
  
Link til Sommerhusnyt nr. 45 om ny affaldsordning.  
Fremrykning af kloakering Enebærvej – Vibevej/Gyvelhaven 
 

 
3. Odsherred Forsyning   

kloakering.  
 

 
4. Asfalt i vejudmund- 

inger mod Lyngvej. 

 
Lars Olesen har besigtiget vejene sammen med ingeniøren 
fra Aarslev A/S, som ingen bemærkninger har til tilstanden. 
Det yderste af Gyvelhaven forbindes via Lærkevej. 
   
Aarslev fornyer asfalten ud til Lyngvej. 
Vi skal selv betale, hvis vi ønsker at forlænge asfaltstykket.  
Opmåling af eksisterende asfalt og evt. forlængelse skal 
udføres og sendes til Aarslev. LO har lavet opmåling frem til 
Poppelstien. KA/GL laver et opmålingstjek 18/2. 
Vi skal huske maling af skilt med 20 km ved vejud-
mundingerne. LO undersøger muligheder hos asfaltfirma. 
 

  
5. Afsnit om 

naturgrunde i 
vedtægterne? 

 
    (CL og LO)   
   

  
Vi arbejder hen mod en formulering, som kan bruges i 
vedtægterne og kan fremlægges på generalforsamlingen. 
Clas ønsker, at vi adskiller emnet i to: 
’naturgrunde’ og ’hegn’. Vi henviser til yderligere læsning i 
Skærbystrands hæfte, som findes på hjemmesiden. 
Punktet fortsættes på de næste møder.    
  

Faste punkter: 
 
6. Veje & grøfter: 

 
 
a.  Grøfter    

 
      
 
  
           b.  Grøften langs  
Kongepartens Strandvej 
  
 

 
Indsatser efterår 2021 blev forsinket, men er nu udført, 
både af vejmand og grøftemand.  
Vi udfører sandsynligvis ikke mere arbejde på vejene før efter 
kloakeringen. 
Ødelagt grøft efter uheld med lastbil besigtiget. Er søgt   
udbedret, men ikke tilstrækkeligt. Vi har kontaktet grundejer,  
som selv tager sig af det. Slutresultatet besigtiges af best. 
 
Vi bør rettelig dele regningen for grøften, men der skal laves 
en skriftlig aftale med GF Kongeparten: KA redegører på 
næste best.møde. 
  

 
7. Gennemgang af 

regnskab (KA) 

 
Regnskabet blev forelagt og posterne blev kommenteret, 
herefter underskrev så de kan sendes til revisorerne. 
  
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 
Her og nu 

 
 

      8.  Indkøb af adm. prg.  
           ”forening-let”,  
            forslag GL 

 
 

 
 

9. Historik / arkivalier 
 
 
 

 

 
Karl-Anker foretrækker at beholde den nuværende   
fremgangsmåde.  Det bliver op til en evt. kommende  
kasserer at ændre metoden.  
KA mener, at prisen er for høj (6.000 årligt) for et nemt 
medlemskartotek og et regnskabsprogram. 
  
 
KA henviser til Arkiv.dk, hvor der nu ligger gamle dokumenter 
fra GF Kongeparten, indleveret af den tidligere formand 
Henrik Herlau. Arkivalierne befinder sig på Nykøbing Bibliotek 
under GfK 1939-2012. 
 
KA vil løbende tilføje papirer fra 2012 og frem. 
   

 
Evt.  

  
 

 
Næste bestyrelsesmøde den 19. marts, kl. 10.30 hos EH 
 
Efterfølgende bestyrelsesmøde 11. juni, kl. 10.30 hos GL 
 
 

 
     Uafsluttede emner/ 
          huskeliste: 
 
 
 
 
 

  
 

Støvbinder, salt eller Dustex  
Asfalt ved vejudmundinger  
Pumpeanlæg ved Fyrrevejsgrøftens udløb 
Enebærvej, sidste del.   
Hastighedsregulering på vejene.  (20 km på asfalt) 
Grænseafklaring mv. med GF Ellinge Strand. 
   
 



  

GF Kongeparten 

 

REFERAT for bestyrelsesmøde lørdag 19. marts 2022 

Solvej 24, kl. 9.00 – 11.00. EH 

  Til stede:  Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA), Lars (LO). Fraværende Claes (CL)                   

 

Siden sidst 

 
1. Kloakering 

Enebærvej 
 
     2.   Hjemmesiden: 
           Opdatering og hen-  
           endelser (GL)                      
 

  
Der udføres stikledninger frem til uge 18 (pause i sommerf.) 
 
  
Der udføres div. flytninger af stik på vandledningen,  
Toftevej og Martin Lyngesvej.  
Kloakeringsplan frem til sommer sat på hjemmesiden. 

 
3. Odsherred Forsyning   

kloakering.  
 

4. Asfalt i vejudmund- 
inger mod Lyngvej. 

 
Enebærvej er i fuld gang. 
   
 
Aarslev fornyer asfaltstk. ud til Lyngvej. 
LO har lavet opmåling frem til Poppelstien.  
KA/GL laver et opmålingstjek 18. marts 
Vi skal huske maling af skilt med 20 km ved vejud-
mundingerne. LO har indhentet oplysninger om priser. 
 

  
5. Afsnit om 

naturgrunde i 
vedtægterne? 

 
    (CL og LO)   
   

  
Vi arbejder hen mod en formulering, som kan bruges i 
vedtægterne og kan fremlægges på generalforsamlingen. Vi 
drøfter hegnsproblematikken igen på næste møde. CL 
’naturgrunde’ og ’hegn’. Vi henviser til yderligere læsning i 
Skærbystrands hæfte, som findes på hjemmesiden. 
Punktet fortsættes på de næste møder.    
  

Faste punkter: 

 
6. Veje   

 
 
a.  Grøfter    

 
          
  b.  Grøften langs  
Kongepartens Strandvej 
  
 

 
Under kloakeringen udføres der ikke vedligeholdelse på de 
berørte veje.  
 
 
Ødelagt grøft efter uheld med lastbil er besigtiget af 
bestyrelsen.  Grundejer skal efterreparere. 
 
Vi deler regningen for grøften med GF Kongeparten:  
KA redegører på næste best.møde for situationen. 
 (Skriftlig aftale!!) 
  

 
Her og nu 

 

 
7. Historik / arkivalier 
 

 

 
 KA vil løbende tilføje papirer til Arkiv.dk fra 2012 og frem. 
   

 
Evt.  

  
 

 
 Næste bestyrelsesmøde 11. juni, kl. 10.30-14.00 hos GL 
Til formidddagskaffe. senere serveres en let arbejdsfrokost. 



 

 
 
   Uafsluttede emner/ 
          huskeliste: 
 
 
 
 
 
 

  
 
Støvbinder, salt eller Dustex  
Asfalt ved vejudmundinger, vi følger op  
Pumpeanlæg ved Fyrrevejsgrøftens udløb 
Enebærvej, sidste del.   
Hastighedsregulering på vejene.  (20 km skrives på asfalt) 
Grænseafklaring mv. med GF Ellinge Strand. 
Henvendelse fra GF Kongelyngen  
 



  

GF Kongeparten 

 

REFERAT fra bestyrelsesmøde 11. juni 2022, kl. 10.30 – 14.00  

Hos Gert, Solvej 24 

   Til stede:  Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA), Lars (LO), Claes (CL)   

 

  

Siden sidst 

 
1. Kloakering   

 
 
   2.     Hjemmesiden: 
           Opdatering og  
           henvendelser (GL)                      
 

  
Toftevej er besigtiget og godkendt.  Vi har bedt om tilbud på 
asfaltering af indmunding. Tegning afleveret til Aarslev. 
 
Der følges op på kloakeringen på hjemmesiden samt 
henvisning til detaljer på Odsherred Forsynings hj.side. 
  

 
3. Odsherred Forsyning   

kloakering. 
 
 
 
 
 

4. Asfalt i vejudmunding   
mod Lyngvej. 
 

 

 
Enebærvej er i fuld gang med grundvandssænkning og 
hovedledning. 
Der udføres undersøgende gravearbejder på flere veje, for at 
kortlægge vandledninger og fiberkabler.  
Kloakeringen efter sommerferien starter med Kongepartens 
Strandvej.  
  
Vi afventer tilbud på asfalt for Toftevej, så vi har et 
erfaringsgrundlag for efterfølgende veje. Det er planen, at 
asfaltstykket i vejudmundinger forlænges på alle indfaldsveje, 
idet vi selv betaler for ekstra asfalt, mens Aarsleff betaler for 
reetablering.   
 

  
5. Afsnit om 

naturgrunde i 
vedtægterne? 

 
   (CL og LO)   
   

  
Vi er nået frem til følgende forslag, som fremlægges på 
generalforsamlingen: 
”GF Kongepartens område defineres som naturgrunde.  
GF opfordrer til at den oprindelige natur bevares eller 
genetableres i størst muligt omfang. I øvrigt opfordrer vi til at 
følge kommunens tiltag vedrørende naturgrunde. 
Skønner en grundejer, at det er nødvendigt med et hegn, 
henstiller vi til, at materialevalget sker efter aftale med nabo.”   
  
  

Faste punkter: 

 
6. Veje og grøfter 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
           a) Udhængsskabe 
 
 

 
Under kloakeringen udføres der ikke vedligeholdelse på de 
berørte veje.  
Aarslev meddeler, at reetablering efter gravning efter 
nedlagte kabler mv., bliver ordnet.  
Kommunen afviser at asfaltere Vibevej efter kloakering  
Vi undersøger muligheden for evt. at ændre Vibevejs status 
som offentlig vej. Der er mange forhold der skal undersøges. 
Efterhånden som vejene bliver afleveret og godkendt, 
bestiller vi støvbinder på de nyetablerede veje.  
 
Tages op på generalforsamlingen. Diskussionen går på den 
fortsatte vedligeholdelse eller bør vi sløjfe dem? 
 



 

 

            
           b) Grøfter    
 
 
 
  
 
          c) Grøften langs 
              Kongepartens  
              Strandvej 
  

Gry fra kommunen har skrevet ang. grøften på Lyngvej, som 
ikke er tilstrækkeligt repareret efter uheld med lastbil.  
Fælles besigtigelse med Gry fra kommunen og CL og BT den 
14.6, kl. 13.  
KA vil underrette bygherren fra Fyrreholmen 4. 
 
Vi deler regningen for grøftevedligeholdelsen med GF 
Kongelyngen.  
KA kontakter kassereren for en skriftlig aftale.   
 

                                                                         Her og nu 

 
7.  Forberedelse af 

generalforsamling 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
8.  Økonomi 

 
Generalforsamling den 24/7 kl. 10-12.30 
Indkaldelse på hjemmesiden  
Beslutning om udhængskasser.  
Ordstyrer Rene er inviteret.  
Endelig aftale er indgået med Vig forsamlingshus 
Dagsordenen for gen.fors. udskrives og lægges på 
hjemmesiden hurtigst muligt i første omgang. 
Bestyrelsens beretning, regnskab og budget lægges på 
hjemmesiden og udsendes til de grundejere, der ønsker det, 
senest 3 uger før generalforsamlingen.  
KA foretager udsendelse med post. 
Maj-Britt Greve kan desværre ikke indlede pga. ferie, men vi 
får en PP-fil med en statusberetning af kloakeringen.  
  
Vi talte om budget 2023 og aftalte ændringsforslag. 
 
 

 
9. Evt.  

  

 
    

 
Næste bestyrelsesmøde 
    
  
 

  
Den 23/7, som er dagen før generalforsamlingen. 
Vi gennemgår forløbet og ser på tilmeldinger.  
NB! Mødetid hos Gert kl. 10.30 til senest 13.30 

 
Uafsluttede emner/ 
          huskeliste: 
 
 
 
 
 
 
 
 
Info om 
næste etape af 
Kloakering: 

 
Støvbinder, salt eller Dustex  
Asfalt ved vejudmundinger, vi følger op  
Pumpeanlæg ved Fyrrevejsgrøftens udløb 
Enebærvej, sidste del.   
Hastighedsregulering på vejene.  (20 km skrives på asfalt) 
Grænseafklaring mv. med GF Ellinge Strand. 
Henvendelse fra GF Kongelyngen ang. evt. sammenlægning. 
 
 
 
Onsdag den 22. juni, kl. 18.30 – 19.30 
Kongepartens Strandvej 
Granvej 
Skovstykket 
Ny Plantagevej 10 A 
 
I Vig Forsamlingshus, Ravnsbjergvej 1, 4560 Vig 
 
Der er udsendt skriftlig indkaldelse til privatadressen til de 
involverede grundejere. 
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